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Protokół Nr  8/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 29 sierpnia 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie projektów i zaopiniowanie uchwał:  

a) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 

Białogard na lata 2017-2020,  

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) 

w Białogardzie, 

c) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 

f)  zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych 

przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 

g) w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta, 

h) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta 

w przedmiocie zmiany nazw ulic w Białogardzie,  

      i)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

j) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu, 

k)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-4 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty  uchwał:  
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a) w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 

Białogard na lata 2017-2020,  

Przedstawiła: Marianna Przychodni, Prezes RWiK Sp. z o.o. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Skoczyk – pytał o wymianę sieci na ul. Noskowskiego, czy wymieniamy na nowocześniejszą 
sieć czy z innych powodów? 

Prezes – odpowiedziała, że wymiana jest z uwagi na  awaryjność. 
M.Siwek – pytał o ujęcie w Łęczenku, gdzie woda się leje? 

Prezes – odpowiedziała, że właściciel winien ponieść koszty ujarzmienia. To nie jest 

własnością RWiK, dlatego tym się nie zajmują. 
P.Szyszlak – pytał o wymianę sieci na odcinku ul. Krakowskiej i ul. 1 Maja zwracając uwagę 

na zachowanie obecnych chodników, aby realizacja odbyła się pasem zieleni? 

Prezes – powiedziała, że cała sieć wodociągowa ul. Krakowskiej leży w poboczu. Jeśli nie 

będzie się nic działo to będą przesuwać realizację wymiany tej sieci. Jeśli chodzi o ul. 1 

Maja to należy wymienić szczególnie odciek od ul. Dworcowej do ul. Pomorskiej.  

J.Klonowska – pytała ile procentowo sieci wodociągowo-kanalizacyjnej jest w Białogardzie 

do wymiany? 

Prezes – odpowiedziała, że niewiele, może 10-15%. Prezes poinformowała, że planuje 

rozłożenie tego na lata, aby  zgrać to z wymianą nawierzchni chodników i ulic. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

c) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Białogard, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

b) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) 

w Białogardzie, 

Przedstawiła: Edyta Zaklina, w/z Naczelnika Wydz. Gospodarki Komunalnej 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta 

dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz 

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał o zmianę terminu rozliczania dotacji? 

Naczelnik – odpowiedziała, że będzie musiał być wystarczający dla tych podmiotów. Ponadto 

Wydz. Edukacji będzie musiał rozliczyć się z tej dotacji przed Wydz. Budżetu i Finansów. 

J.Klonowska – pytała o niewykorzystane pieniądze? 

Z-ca Burmistrza – poinformowała, że płacimy za ucznia z dołu.  

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał o dowóz dzieci z terenu Gminy Białogard? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że dotychczas Gmina to robiła. Wójt Gminy Białogard 

sygnalizował rodzicom dzieci dojeżdżających z Białogardu do Pomianowa, że rodzice 

będą musieli robić to na własną rękę. Rodzice uważają, że to obowiązek Burmistrza a to 

obowiązek Wójta. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

Dodatkowo radny M.Siwek poruszył sprawę zgłoszoną przez rodziców a dotyczącą zapisania 

dziecka do Szkoły Podstawowej Nr 4 i otrzymania informacji tydzień przed rozpoczęciem 

roku szkolnego, że dziecko nie dostało się. 
Naczelnik – odpowiedziała, że to dziecko będzie uczęszczało do Szkoły Podstawowej Nr 4. 

Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że rodzice złożyli podania zbyt późno. Stawiają dyrektorów 

przed faktem dokonanym, bo na 63 uczniów Z-ca Burmistrza utworzyłaby 3 klasy 

a w dwóch szkołach musiałaby utworzyć 4 klasy, czyli jedną klasę więcej po 12 osób 

w każdej z tych klas. To nie jest ekonomiczne rozwiązanie, tym bardziej, że ci rodzice, 

zwłaszcza, którzy się awanturują złożyli podania zbyt późno a termin był do 15 czerwca. 

Z-ca Burmistrza powiedziała, że zgadza się na dwie klasy w Szkole Podstawowej Nr 3 

i jedną klasę w  Szkole Podstawowej Nr 4. W Szkole Podstawowej Nr 3 wymyślono 

zachętę celem przekonania rodziców do przeniesienia dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 4 

do Szkoły Podstawowej Nr 3, organizując dodatkowe zajęcia z  jęz. niemieckiego oraz 

odrabianie lekcji na świetlicy. 

M.Siwek – powiedział, że zgłoszony problem dotyczy rodziców, którzy prawidłowo złożyli 

podanie w czerwcu i ich dzieci nie zostały przyjęte.  
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Z-ca Burmistrza – proponowała odmawianie osobom, które złożyły podanie po  terminie. 

Burmistrz – powiedział, że nieważna jest szkoła tylko nauczyciel, który odpowiada za cały 

zespół.   

Na tym zakończono dodatkową dyskusję. 
 

f)  zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych 

przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

g) w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał o widełki cenowe? 

Naczelnik – odpowiedziała, że wynoszą 9 tys. 965 zł. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

h) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta 

w przedmiocie zmiany nazw ulic w Białogardzie,  

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał czy nie można zmienić nazwy bez konsultacji? 

Naczelnik – odpowiedziała, że można. 

M.Siwek – pytał o powód zmiany nazwy ul. Patrycego, może dlatego, że był to antybohater? 

Ponadto Radny proponował, aby do konsultacji mieszkańcami w sprawie ulicy Patrycego 

dopisać ul. Żołnierzy Wyklętych.   

Burmistrz – powiedział, że w tej sprawie wystąpiła jakaś grupa mieszkańców, która ma swój 

pomysł a my jesteśmy dla całego miasta. 

J.Klonowska – poinformowała, że Pani Zalewska zwróciła się z prośbą o nadanie nazwy ulicy  

imieniem jej męża. 

Burmistrz – powiedział, że kiedyś grupa radnych tej Pani  to obiecała. Burmistrz proponował 

nazwanie jakiegoś skweru zielonego. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

     Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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i) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał o przeznaczenie dopłaty do Spółki BOSiR? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to na bieżące funkcjonowanie, gdyż Prezes zwrócił się z prośbą 
o dopłatę, ponieważ ponoszą dodatkowe koszty, które nie będą miały pokrycia 

w przychodach. 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

j) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

k)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

Ad 3 

W sprawach różnych radni  nie poruszyli żadnych problemów. 
       

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 
 

 

        


